

**Customs Notice No. (02/2021) concerning
The GCC Unified Customs Tariff (2020 Amendments)**

**إعلان جمركي رقم (2021/02) بشأن
جدول التعريفات الجمركية الموحدة (تعديلات 2020)**

Further to the Customs Notice No. 1/2017 on the implementation of the 2017 Edition of the GCC Unified Customs Tariff, and pursuant to the communication of the Federal Customs Authority Ref. FCA/CD/S/2020/1902 dated 14/12/2020, and to the decision of the GCC Commission for Financial and Economic Cooperation in its 112th meeting held on 25th of October 2020;

إلحاقاً بالإعلان الجمركي رقم (2017/1) بشأن تطبيق التعريفات الجمركية الموحدة لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية اصدار (2017)، وبناءً على كتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم (هـ أ ج/ق ج/س/1902/2020) المؤرخ 2020/12/14، وقرار لجنة التعاون المالي والاقتصادي بدول المجلس في اجتماعه (112) بتاريخ 2020/10/25،

The following has been decided:

فقد تقرر ما يلي:

Article (1)

The amendments to the GCC Unified Customs Tariff 2017 (attached hereto) shall be implemented effective January 1st, 2021.

المادة (1)

اعتماد التعديلات التي تمت على جداول التعريفات الجمركية الموحدة اصدار 2017 والعمل بها اعتباراً من 01 يناير 2021م (مرفق).

Article (2)

The Tariff and Origin Department shall be the reference point to answer any inquiries and resolve any disputes related to the implementation of the GCC Unified Customs Tariff.

المادة (2)

تكون إدارة التعريفات الجمركية والمنشأ الجهة المرجعية لحل كافة الخلافات والإجابة عن الاستفسارات المتعلقة بتطبيق التعريفات الجمركية الموحدة.

Article (3)

Any provision that contradicts or is in conflict with this Notice shall cease to have effect; and all concerned departments are hereby required to take the necessary action to implement it in their respective areas of competence.

المادة (3)

يلغى كل ما يتعارض مع أحكام هذا الإعلان، وعلى كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.

Ahmed Mahboob Musabih
Director General

أحمد محبوب مصبح
المدير العام



صدر بتاريخ: 2021/01/21